
P R O T O K Ó Ł  Nr  XXVII/2008

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 29 października 2008r.

Miejsce odbycia sesji – Sala Herbowa Starostwa Powiatowego   
ul. Konarskiego 20, 26-110 Skarżysko-Kamienna 

Godzina rozpoczęcia obrad - 1000

W sesji udział wzięli:

- Zastępca Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej – Pan Sławomir 
Kowalik,

- Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej – Roman Wojcieszek, 

- Przedstawiciele organizacji politycznych i zawodowych działających na 
terenie powiatu skarżyskiego, 

- Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu,

- Starosta Powiatu Skarżyskiego - Jerzy Żmijewski,

- Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego – Leszek Lepiarz,

- Członkowie  Zarządu  Powiatu  –  Jolanta  Garbala,  Artur  Berus,  Janusz 
Ordyński,

- Skarbnik Powiatu - Alina Skuza,

- Sekretarz Powiatu – Małgorzata Łakomiec, 

- Naczelnicy Starostwa Powiatowego,

- Radni Powiatu Skarżyskiego,

- Przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności  radnych biorących udział  w sesji  i  gości  zaproszonych 
uczestniczących w obradach - w załączeniu.

Obrady poprowadził  Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego – 
Ireneusz Syryjczyk. 

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.
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STRESZCZENIE  POSIEDZENIA

Ad. pkt. 1 Otwarcie Sesji.

Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego - Ireneusz Syryjczyk 
otworzył XXVII w kadencji Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego.

Następnie  powitał gości  zaproszonych  na  dzisiejsze  obrady,  Radnych 
Powiatu Skarżyskiego oraz wszystkich biorących udział w Sesji. 

Ad. pkt. 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  obrad  –  Pan  Ireneusz  Syryjczyk  stwierdził, 
iż w sesji uczestniczy 19 radnych co stanowi 91% ogólnego składu Rady, jest 
to zatem kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.

Wskazał,  iż  po złożeniu  ślubowania  przez Pana Stanisława Czubaka – 
ilość radnych wyniesie 20 osób. 

Następnie stwierdził,  iż zgodnie z § 19 ust. 3 pkt. 2) Statutu Powiatu 
Skarżyskiego,  Sekretarzem dzisiejszych  obrad  zgodnie  z  porządkiem 
alfabetycznym będzie Radny Krzysztof Ligowski.   

Przewodniczący  Rady wskazał,  iż  Państwo  Radni  wraz
z zawiadomieniem o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Następnie zapytał czy radni lub członkowie Zarządu wnoszą jakieś uwagi 
lub wnioski do przedstawionego porządku. 

 
Starosta – Jerzy Żmijewski  w imieniu Zarządu wniósł o rozszerzenie 

porządku obrad w punkcie rozpatrzenie i podjęcie uchwał o projekt uchwały
w sprawie: zmiany Uchwały Nr 134/XX/2008 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 
18 marca 2008r. w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2008  r.  oraz  o  wprowadzenie  do 
porządku obrad punktu - Stanowisko Rady Powiatu Skarżyskiego w sprawie 
postulowanych  zmian  ustawy o  samorządzie  powiatowym. Uzasadniając  ten 
punkt  wskazał,  iż  z  inicjatywy  Prezydenta  Inowrocławia  wspieranej  przez 
Związek  Miast  Polskich  powstała  propozycja  zmiany  ustawy  o  samorządzie 
powiatowym, zmierzającej do przekształcenia miast liczących powyżej 50.000 
mieszkańców w miasta na prawach powiatu.   

Ponieważ nie zgłoszono innych wniosków do porządku  Przewodniczący 
Rady – Pan Ireneusz Syryjczyk poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. 
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1)  Wniosek  o  rozszerzenie  porządku  o  projekt  uchwały  w  sprawie: 
zmiany Uchwały Nr 134/XX/2008 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 18 marca 
2008r. w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i  społecznej,  na  które  przeznacza  się  środki  Państwowego  Funduszu 
Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2008r.  został  przyjęty 
jednogłośnie. 

2) Wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 13 - Stanowisko Rady 
Powiatu Skarżyskiego w sprawie postulowanych zmian ustawy o samorządzie 
powiatowym został przyjęty jednogłośnie. . 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz 
z wprowadzonymi poprawkami.  

Porządek XXVII Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego
został przyjęty     jednogłośnie.  

Ad.pkt.3       Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego   

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Krzysztof  Ligowski  przedstawił 
wniosek o przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego odbytej 
22.09.2008 roku.

Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  zgłoszone  wnioski
o przyjęcie protokołów.

Wniosek o przyjęcie protokołu z XXVI sesji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.4 Uzupełnienie składu Rady Powiatu Skarżyskiego:

1)  podjęcie  uchwały  w  sprawie:  oświadczenia  lustracyjnego 
kandydata na radnego

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art.56 ust. 4 ustawy 
z 18 października 2006 roku o ujawnianiu informacji o dokumentach organów 
bezpieczeństwa  państwa  z  lat  1944-1990  oraz  treści  tych  dokumentów, 
kandydat  na  radnego  ma  obowiązek  złożyć  oświadczenie  lustracyjne  przed 
objęciem funkcji. 

W  świetle  wyjaśnień  Państwowej  Komisji  Wyborczej,  w  przypadku 
wygaśnięcia mandatu radnego powiatu, właściwa Rada przyjmuje i przekazuje 
do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej, oświadczenie lustracyjne 
kolejnego  kandydata  przed  przystąpieniem  do  ślubowania.  Poinformował, 
iż  Pan Stanisław Czubak złożył oświadczenie lustracyjne.  
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Ponieważ Rada rozpatruje i rozstrzyga w drodze uchwał wszystkie sprawy 
należące  do  jej  kompetencji  poprosił  Panią  Bożenę  Bętkowską-
Wiceprzewodniczącą  Rady  o  przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie: 
oświadczenia lustracyjnego kandydata na radnego.  

Ponieważ radni nie wnieśli żadnych uwag do przedstawionego projektu 
Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie: oświadczenia lustracyjnego kandydata na radnego 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 188/XXVII/2008.  
 

2) podjęcie uchwały w sprawie: uzupełnienia składu Rady Powiatu 
Skarżyskiego

Wiceprzewodnicząca Rady – Bożena Bętkowska  przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie: uzupełnienia składu Rady Powiatu Skarżyskiego.

Ponieważ radni nie wnieśli żadnych uwag do przedstawionego projektu 
Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie: uzupełnienia składu Rady Powiatu Skarżyskiego 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 189/XXVII/2008.  

3) wręczenie zaświadczenia o wyborze,

Pan Sławomir Kowalik – Zastępca Przewodniczącego Powiatowej 
Komisji  Wyborczej  wręczył  Panu  Stanisławowi  Czubakowi  zaświadczenie  
o wyborze

4) złożenie ślubowania 

Pan  Stanisław  Czubak zgodnie  z  art.  20  ustawy  o  samorządzie 
powiatowym złożył ślubowanie. 

Przewodniczący  Rady powitał  Pana  Stanisława  Czubaka  w  składzie 
Rady Powiatu Skarżyskiego. Wskazał jednocześnie, że będzie on reprezentował 
w  Radzie  Powiatu  Gminę  Skarżysko  Kościelne.  Wyraził  przekonanie,  że 
współpraca z nowym radnym będzie układała się pomyślnie. Zaznaczył, iż od 
tej chwili Radny Stanisław Czubak będzie brał udział w głosowaniu. 
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Ad.pkt.5  Sprawozdanie  Starosty  z  działalności  Zarządu  Powiatu 
Skarżyskiego między sesjami. 

Starosta  Skarżyski –  Jerzy Żmijewski  przedstawił  uzupełnienie  do 
sprawozdania  z  działalności  Zarządu w okresie  między sesjami,  które  radni 
otrzymali. 

/przedłożone sprawozdania w załączeniu/ 

Radny Jacek Jeżyk –  zwrócił  uwagę, iż w sprawozdaniu, które radni 
otrzymali  jest  zawarta  informacja  o  spotkaniu  z  Przewodniczącym  Rady 
Społecznej  ds.  osób  niepełnosprawnych  i  min  na  tym spotkaniu  omówiono 
działania  rady  po  jego  rocznym  okresie  pracy,  a  także  przedyskutowano 
sprawy  związane  z  rozpoczęciem działalności  Uniwersytetu  Trzeciego  Wieku
w  Skarżysku-Kamiennej.  Zwrócił  uwagę,  iż  patronem  Uniwersytetu  jest 
Prezydent Miasta Skarżyska, a inauguracyjne spotkanie odbyło sie w ostatnią 
sobotę w MCK, tak więc  zapis  w Sprawozdaniu Starosty  jest  nadużyciem.  

Zaznaczył  również,  iż  w  sprawozdaniu  nie  zawarto  bardzo  istotnego 
faktu, a mianowicie, że 15 października z inicjatywy Przewodniczącego Rady 
odbyło  się  wspólne  posiedzenie  Komisji  Zdrowia  i  Komisji  Budżetowo  – 
Finansowej wspólnie z Zarządem Powiatu oraz przedstawicielami Prezydenta 
Miasta na temat  przyszłości szpitala.
 

Starosta – Jerzy Żmijewski – odnosząc się do powyższej wypowiedzi 
zwrócił uwagę, iż pisząc w sprawozdaniu o rozmowie z Panem Leonem Gójskim 
na temat Uniwersytetu Trzeciego Wieku napisał prawdę, bowiem faktem jest, 
że  rozmawiali  o  inicjatywie  utworzenia  Uniwersytetu,  ale  wówczas  nie  było 
mowy o objęciu przez Prezydenta Miasta patronatu. Dodał,  iż  poinformował 
wówczas, że ma dobry kontakt ze Społeczną Wyższą Szkołą Przedsiębiorczości
i Zarządzania i jest gotów zorganizować wykład nauczycieli akademickich z tej 
uczelni jeżeli będzie taka potrzeba. 

Ad.pkt.6 Interpelacje i zapytania radnych
 

W tym punkcie obrad chęć zabrania głosu wyrazili: 

Radny Marcin Ożóg - poprosił o rozważenia możliwości zainstalowania 
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 1 Maja oraz Czerwonego Krzyża.  

Radny Zenon Nowakowski –  zapytał  jak na chwilę obecną wygląda 
sytuacja z remontem mostu w Henrykowie gm. Bliżyn. Następnie korzystając 
z  obecności  Prezydenta  Miasta  poruszył  problem zaniedbanego parkingu na 
Borze  w  okolicy  mogiły.  Poprosił  o  zajęcie  się  tą  sprawą.  Podziękował 
jednocześnie za umieszczenie tabliczek informacyjnych o mogile na Brzasku. 
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Radny  Jan  Gajda  –  poruszył  problem  odejścia  z  pracy  w  szpitalu 
dwóch doświadczonych lekarzy radiologów. Zwrócił uwagę, iż ich odejście jest 
spowodowane problemami personalnymi. Wskazał, iż atutem naszego szpitala 
była wysoce wykwalifikowana kadra medyczna, natomiast w ostatnim czasie 
coraz  więcej  lekarzy  odchodzi  ze  szpitala.  Zaznaczył,  iż  kolejne  odejścia
z pracy spowodują, że dokończymy blok operacyjny, ale nie będzie miał kto na 
nim pracować. Kończąc wskazał, iż problem w szpitalu to nie tylko finanse, ale 
także brak personelu medycznego. 

Przewodniczący  Rady –  odnosząc  się  do  powyższego  wystąpienia 
zwrócił  uwagę,  iż  dr  Gajda  po  raz  kolejny  sygnalizuje  problemy  kadrowe
w szpitalu.  Przypomniał  jednocześnie,  iż  dyrektor  szpitala  odnosząc  się  do 
poprzedniego  wystąpienia  uspokajał,  iż  w  stosunku  do  standardów 
wymaganych przez NFZ wszystko jest w porządku. 

Radna Małgorzata Kwiatkowska – korzystając z okazji przedstawicieli 
mediów  poprosiła  o  nagłośnienie  sprawy  szczepień  dzieci  z  rocznika  1998 
przeciwko meningokokom.  Podkreśliła,  iż  szczepienia  te  należy  wykonać  do 
31.XII.2008 roku. 

   
Ad.pkt.7 Wolne wnioski i oświadczenia.  

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

Prezydent  Miasta  Skarżyska-Kamiennej  –  Roman  Wojcieszek – 
poinformował, iż w dniu wczorajszym podjął decyzje o uruchomieniu procedury 
egzekucji  długu  szpitala  wobec  budżetu  miasta  Skarżyska-Kamiennej. 
Uzasadniając  przypomniał,  iż  Rada  Miasta  w  2006  podjęła  uchwałę
o poręczeniu  5 mln kredytu  dla  ZOZ,  w którym zobowiązała  Zespół  Opieki 
Zdrowotnej  do  złożenia  jako  zabezpieczenia  ewentualnych  szkód  Miasta 
z  tytułu  udzielonego  poręczenia  pakietu  weksli  „in  blanco„  zabezpieczający 
łączną kwotę poręczonego kredytu wraz z odsetkami. Do listopada 2007 roku 
ZOZ wywiązywał się ze swoich zobowiązań i  spłacał odsetki od kredytu. Od 
grudnia 2007 roku ZOZ nie spłaca kredytu. Przypomniał, iż 28 stycznia 2008 
roku  uczestnicząc  w  sesji  Rady  Powiatu  poinformował,  iż  w  sytuacji  nie 
spłacania  kredytu  przez  ZOZ  z  mocy  prawa  będzie  zobligowany  do 
uruchomienia weksli  i  od tamtej  pory toczyły  się z  Zarządem Powiatu oraz 
dyrektorem szpitala rozmowy w celu rozwiązania problemu. Dyrektor Jasiński 
rozpoczął  działania  dwutorowo  z  jednej  strony  wystosował  pismo  do 
Prezydenta Miasta z propozycją spłaty przez ZOZ zobowiązania, które narosło 
wobec  Miasta,  w  ratach,  a  jednocześnie  wystosowała  pismo  do 
Przewodniczącego Rady Miasta – Bogusława Cioka, aby spowodował umorzenie 
długu i  zaniechanie egzekucji.  Ponieważ nie  było efektu z toczących się od 
maja do września  rozmów Prezydent  poprosił  o  wspólne spotkanie Zarządu 
Powiatu  i  przedstawicieli  szpitala  oraz  Rady  Powiatu,  na  którym  zgłosił 
propozycje  rozwiązania  problemu.  10  września  br,  w  obecności 
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Przewodniczącego  Rady  Miasta,  Starosta  poinformował,  iż  Zarząd  rozważył 
propozycje i planuje zaciągnąć kredyt w wysokości 26 mln zł. W związku z taką 
informacją  Prezydent  poprosił  o  potwierdzenie  tej  informacji  na  piśmie.
Jednak 15  października  Prezydent  otrzymał  pismo,  iż  zgłoszone  propozycje 
powinny być bezpośrednio kierowane do dyrektora szpitala gdyż podejmuje on 
ostateczne  decyzje  w  zakresie  działalności  szpitala,  a  Zarząd  wystąpi  do 
dyrektora szpitala z propozycją zaciągnięcia przez ZOZ kredytu w wysokości
1 mln zł. odpowiadającego zobowiązaniom wobec gminy Skarżysko-Kamienna 
z  tytułu  poręczenia  kredytu.  Ponadto  Zarząd  przyjął  do  akceptującej 
wiadomości stanowisko Prezydenta co do przekazania przez gminę darowizny 
na rzecz ZOZ na zakup sprzętu w kwocie odpowiadającej wysokości spłaconych 
przez ZOZ należności. Jednocześnie Zarząd wyraził zdanie, iż nie zasadne jest 
podejmowanie w chwili obecnej działań, co do działalności szpitala, w związku 
z  przygotowywanymi  zmianami  ustaw.  Zwrócił  uwagę,  iż  przygotowywane 
zmiany ustawowe nie dotyczą kredytu poręczonego przez powiat i miasto, tak 
wiec nie rozwiązują naszego problemu. Zaznaczył jeszcze raz, że kredyt nie 
jest spłacany i jest przekonany, że spłacany nie będzie, bowiem wiarygodność 
dłużnika  jest  żadna.  Uzasadniając  przytoczył  pismo  z  9.05  br,  w  którym 
Dyrektor Jasiński pisze, że będzie miał zwrot środków za wypłatę wynagrodzeń 
z tzw. “ustawy 203” w związku z pozytywnie zakończonym procesem sądowym 
i środki te pozwolą na samodzielne spłacanie rat kredytu. Niestety do chwili 
obecnej żądne środki nie zostały przeznaczone na spłacanie kredytu. Kończąc 
poprosił  o  ponowne  rozważenie  zgłoszonych  propozycji  oraz  zaapelował  do 
Rady  i  Zarządu  Powiatu  o  odpowiedzialność  za  specjalistyczną  opiekę 
zdrowotną. 

Następnie odniósł się do problemu wyjazdu z Dolnej Kamiennej. Wyraził 
zdanie, iż konieczne jest opracowanie w chwili obecnej koncepcji rozwiązania 
układu komunikacyjnego.  

Ustosunkował  się  do  kwestii  bezpieczeństwa  w  ciągu  ul.  1-go  Maja
z ul. Czerwonego Krzyża, wyrażając zdanie, iż sygnalizacja świetlna jest tam 
potrzebna  i  zadeklarował  udział  miasta  w  jej  finansowaniu.  Co  do  kwestii 
parkingu na Borze wskazał, iż teren, na którym się znajduje w większej części 
jest na terenach kolejowych i  trwają rozmowy z PKP w celu przejęcia tego 
terenu. Natomiast w chwili obecnej podpisana jest umowa dzierżawy i parking 
ma być wykonany w ramach realizacji projektu budowy ścieżek wzdłuż szlaków 
patriotycznych i męczeństwa.  

Starosta – Jerzy Żmijewski – potwierdził, iż rozmawiał z Prezydentem 
w sprawie zaciągnięcia kredytu 26 mln.  Zwrócił  jednak uwagę, iż  struktura 
budżetu powiatu jest taka, że 88 % są to środki celowe, natomiast dochodów 
własnych mamy ok. 7,5 mln., z czego należy uzupełnić środki na działalność 
PUP i  utrzymać pomoc społeczną.  Tak wiec 2 mln zł  są to  środki,  którymi 
możemy dysponować. Zwrócił uwagę, iż poręczyliśmy 15 mln kredyt wspólnie
z miastem. Jeżeli zaciągniemy kolejny kredyt, tak aby spłacić ten poprzedni 
nawet z okresem karencji, rata wyniesie ok. 500 lub 700 tys. tak więc poddał 
pod rozwagę czy nas na to stać. 

Następnie  odniósł  się  do  kwestii  budowy  dróg  zaznaczając,  iż  mamy 
przyjęte  programy  i  rok  2009  w  zakresie  planowanych  inwestycji  mamy 
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zamknięty.  Poddał  pod  zastanowienie,  czy  opracowywanie  w chwili  obecnej 
koncepcji  układu  komunikacyjnego  przy  wyjeździe  z  Dolnej  Kamiennej  jest 
konieczne. Zwrócił uwagę, iż z budżetu powiatu wydajemy ok. 1,5 mln złotych 
na  inwestycje  na  drogach  powiatowych,  które  realizujemy  przy  współpracy
z gminami. Kończąc zaznaczył, iż wrócimy do tematu opracowania koncepcji.

Wicestarosta – Leszek Lepiarz – spotkania w sprawie ZOZ trwały od 
miesiąca maja i  od razu na pierwszym spotkaniu padła propozycja zamiany 
weksli na zabezpieczenie hipoteczne. Na kolejnych spotkaniach przedstawiony 
został  wykaz  nieruchomości,  które  mogłyby  stanowić  zabezpieczenie 
hipoteczne. Jednak Pan Prezydent poinformował Zarząd, że nie chodziło mu
o zamianę weksli na hipotekę, a jedynie wzmocnienie weksli zabezpieczeniem 
hipotecznym. Propozycje Pana Prezydenta idą w kierunku zwolnienia miasta ze 
spłaty  poręczonego  kredytu.  Wyraził  zdanie,  iż  można  to  zrobić  w  bardzo 
prosty sposób i nie musi szpital brać kredytu 25 mln, bowiem Rada Powiatu 
może wyrazić zgodę na poręczenie kredytu nie 10 mln a 15 mln i wówczas 
jedynym poręczycielem tego kredytu będzie powiat. Jeżeli taka jest pomoc ze 
strony  miasta  dla  szpitala  to  na  kolejną  sesją  Zarząd  Powiatu  może 
przygotować projekt uchwały o przejęciu poręczonych wcześniej przez miasto 
5 mln kredytu.  

Prezydent  Miasta – Roman Wojcieszek –  z  przykrością  stwierdził, 
iż  jest  to  kolejna  próba  “odwrócenia  kota  ogonem”.  Zwrócił  uwagę,  iż  od 
samego początku mówił o wzmocnieniu weksli. 

Pan Zbigniew Zaborski -  Sołtys wsi Majków – zabrał głos w sprawie 
drogi powiatowej Leopolda Staffa w miejscowości Majków. Stwierdził, iż w tym 
temacie odbyło się wiele rozmów min. z Członkiem Zarządu Arturem Berusem 
oraz  Dyrektorem  ZDP  –  Panem  Tomaszem  Kieresem,  którzy  zapewniali
o działaniach mających poprawić stan tej drogi i zniwelowanie poboczy. Jednak 
do chwili obecnej nie zrobiono nic. Przypomniał, że w sprawie tej drogi zabiera 
głos od 6 lat. Niestety  wszyscy tłumaczą, że nie może być ona naprawiana 
ponieważ  środkiem  drogi  ma  przebiegać  kanalizacja.  Jego  zdaniem  przy 
dzisiejszej technologii nie jest to problemem. Skoro nie może być wykonana 
nawierzchnia zaproponował wykonanie chodnika ponieważ w chwili obecnej ze 
względu na brak poboczy nie da się tamtędy chodzić. 

Kończąc zaprosił wszystkich na “Festiwal Sztuk Walki”, który odbędzie się 
15.11  br,  w  nowej  Hali  Sportowej  w  Skarżysku-Kamiennej.  Podkreślił, 
iż wezmą w nim udział mistrzowie świata. 

Radny  Piotr  Zalega –  w  związku  ze  śmiercią  mamy  podziękował 
pracownikom  oraz  radnym  za  złożone  kondolencje,  kwiaty,  a  szczególnie 
serdecznie  podziękował  Staroście,  który  uczestniczył  w  uroczystościach 
pogrzebowych w Opocznie. 

Na poprzedniej sesji  radny Cukierski przeczytał w jego imieniu pismo, 
które  dotyczyło  mieszkania  w  Bliżynie.  Odnosząc  się  do  wystąpienia  Pana 
Gajdy co do braków kadrowych w szpitalu zaznaczył, iż takich problemów nie 
ma w gminie Bliżyn bowiem Wójt decyzją o wymeldowaniu go z mieszkania, 
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pozbył się dwóch specjalistów. 

Pan  Edward  Jaworski  –  przedstawiciel  Stowarzyszenia  “Orzeł 
Polski”-  odnosząc  się  do  kwestii  szpitala,  zwrócił  uwagę,  iż  taka  sytuacja 
narastała przez wiele lat i brak nadzoru przez wiele lat doprowadziło do takiej 
sytuacji.

Wójt Gminy Bliżyn – Mariusz Walachnia – z przykrością stwierdził, 
iż Pan dr Zalega próbuje ośmieszyć Gminę oraz urząd Wójta. Zaznaczył, iż nie 
ma  decyzji  o  wymeldowaniu  Państwa  Zalegów  z  Bliżyna,  faktem  jest 
natomiast,  że  toczy  się  postępowanie  administracyjne  wszczęte  z  urzędu  
w  kwestii  wymeldowania.  Zwrócił  uwagę,  iż  mieszkanie  służbowe,  które 
zajmował  dr  Zalega  wraz  z  rodziną  jest  teraz  częścią  ośrodka  pomocy 
społecznej,  a  Państwo  Zalegowie  od  ok.  4  lat  mieszkają  w  Skarżysku. 
Natomiast w kwestii ich pracy zawodowej zaznaczył, iż nie dzieje się im żadna 
krzywda.

Przewodniczący Rady – w imieniu Starosty i swoim zaprosił wszystkich 
na  uroczystości  11  listopada,  które  tradycyjnie  rozpoczną  się  Mszą  Św.
o godz. 10.30 w Kościele Św. Józefa na Zachodnim, a następnie przy pomniku 
Bojownikom o Wolność i Niepodległość Ojczyzny. Po uroczystościach w Hotelu 
Promień odbędzie się wspólne śpiewanie pieśni patriotycznych. 

Ad.pkt.8 Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania

Członek Zarządu - Artur Berus – odnosząc się do wystąpienia Pana 
Zaborskiego stwierdził, iż nie obiecywał przeprowadzenia żadnych inwestycji na 
wskazanej drodze. Zaznaczył,  iż wszystkie zadania powiat realizuje wspólnie
z gminami i w 2008 roku nie były planowane żadne prace na drodze Leopolda 
Staffa. 

Pan Zbigniew Zaborski – poprosił o zabranie głosu i stwierdził, iż od tej 
pory  będzie  nagrywał  rozmowy z  Członkami  Zarządu,  ponieważ  zachowanie 
przedmówcy jest jak “odbijanie piłeczki”.  

Starosta  –  Jerzy  Żmijewski –  odnosząc  się  do  sprawy  sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu ul. 1-go Maja z Czerwonego Krzyża zwrócił uwagę, 
iż należałoby się zastanowić jak miałaby ona funkcjonować, bowiem natężenie 
ruchu na tym skrzyżowaniu jest tylko w dni targowe. Co do poruszonej przez 
Radnego Nowakowskiego sprawy mostu w Henrykowie gm. Bliżyn wyjaśnił, iż 
przygotowywana  jest  dokumentacja,  natomiast  na  chwilę  obecną  nie  jest
w  stanie  powiedzieć  kiedy  uruchomiona  zostanie  procedura  przetargowa 
ponieważ  wiąże  się  to  ze  zdolnością  kredytową  powiatu.  Stwierdził,  iż  po 
rozważeniu  możliwości  przejęcia  przez  powiat  całości  poręczenia  kredytu 
zaciągniętego przez ZOZ, musimy zastanowić się jak ustawić budżet powiatu 
tak, aby można było zrealizować wszystkie zadania. 
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Przewodniczący Rady – ogłosił 30 min przerwę w obradach

Ad.pkt.9  Sprawozdanie  z  realizacji  Powiatowego  Programu 
Przeciwdziałania  Bezrobociu  i  Aktywizacji  Lokalnego Rynku 
Pracy.

Pani  Ewa  Urban  –  Koordynator  Powiatowego  Programu 
Przeciwdziałania  Bezrobociu  i  Aktywizacji  Lokalnego  Rynku  Pracy 
przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu. 

Pan  Roman  Białek  –  Dyrektor  PUP- przedstawił  sprawozdanie
z realizacji Programu w zakresie działalności PUP.

/sprawozdanie w załączeniu/

Ad.pkt.10  Informacja  na  temat  dokonanej  analizy  oświadczeń 
majątkowych.

Przewodniczący  Rady  zapoznał  wszystkich  z  informacją  na  temat 
dokonanej  analizy  oświadczeń  majątkowych  radnych  powiatu  oraz  odczytał 
informację przedłożoną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego.  

Starosta  –  Jerzy  Żmijewski –  przedstawił  informację  na  temat 
dokonanej  analizy  oświadczeń  majątkowych  kierowników  jednostek 
organizacyjnych  powiatu  oraz  osób  wydających  decyzje  administracyjne
w imieniu Starosty.  

/przedłożone informacje w załączeniu/

Ad.pkt.11 Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli realizacji planu 
kadencyjnego budowy i  przebudowy dróg powiatowych na 
lata 2007-2010.

Radny Marcin Ożóg – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej - 
przedstawił  sprawozdanie  z  kontroli  realizacji  planu  kadencyjnego  budowy
i przebudowy dróg powiatowych na lata 2007-2010. 

/sprawozdanie w załączeniu/
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Członek Zarządu – Artur Berus – przypomniał, iż uchwała dotycząca 
planu  kadencyjnego  budowy  i  przebudowy  dróg  była  przyjmowana  w  celu 
wykazania  potrzeb  drogowych  na  terenie  naszego  powiatu  przy  składaniu 
wniosków o dofinansowanie ze środków z RPO. Zaznaczył,  iż nie zgadza się
w wykazanym w sprawozdaniu zerowym zaangażowaniem. Następnie odniósł 
się  do  poszczególnych  dróg  i  tak:  Gmina  Skarżysko-Kamienna  przebudowa
ul. Ekonomii – zaznaczył, iż szykowany jest aktualnie wniosek na to zadanie
w ramach środków MSWiA tzw. “schetynówek”, most ul. 11- go listopada – to 
zadanie  jest  na  ukończeniu  w  ramach  środków  z  10  %  rezerwy  budżetu 
państwa, przebudowa układu komunikacyjnego w ul.  Żeromskiego – projekt 
porozumienia  na  wspólną  realizację  z  Miastem  Skarżysko-Kamienna  został 
złożony u Prezydenta termin realizacji 2009 rok, budowa tzw. małego ronda 
w ul. Krasińskiego – aktualnie zlecone jest studium wykonalności, gm. Łączna 
– przebudowa ciągu dróg Łączna–Jęgrzna-Gózd -  podpisana jest  preumowa 
z Marszałkiem Województwa na wykonanie tego zadania,środki finansowe będą 
w miesiącu kwietniu, Klonów – realizacja tego zadania jest na ukończeniu, gm. 
Bliżyn – budowa mostu w Henrykowie jest podpisane porozumienie z Wójtem 
Gminy w tym momencie przygotowywana jest specyfikacja a przetarg będzie 
ogłoszony najprawdopodobniej  w grudniu, gm. Skarżysko Kościelne -  droga 
Majków – Parszów zlecone jest studium wykonalności na to zadanie. Stwierdził, 
iż szkoda że Komisja nie przekazała protokołu z kontroli do Zarządu Powiatu. 

Radny  Marcin  Ożóg  – odnosząc  sie  do  powyższej  wypowiedzi 
stwierdził, iż Komisja Rewizyjna wykonała swój obowiązek i nie ma sobie nic do 
zarzucenia,  kontrolowany był  ZDP w zakresie  realizacji  kadencyjnego planu 
budowy i przebudowy dróg, a protokół został przekazany dyrektorowi ZDP i nie 
wniósł on do niego żadnych zastrzeżeń. Ponadto w trakcie kontroli każdy punkt 
realizacji  planu  był  omawiany  z  główną  księgową  i  dyrektorem  ZDP,
a  protokół  został  sporządzony  na  podstawie  dokumentów  złożonych  przez 
dyrektora ZDP. 

Starosta –  Jerzy  Żmijewski –  oznajmił,  iż  dyrektor  ZDP  powinien 
powiadomić Komisję Rewizyjną o stanie prac nad każdym zadaniem. Uchwałą 
Rady dot. planu kadencyjnego budowy i przebudowy dróg w naszym powiecie 
chcieliśmy pokazać Marszałkowi jakie są zaniedbania na drogach powiatowych. 
Ponieważ w chwili obecnej wiemy już na jakie środki możemy liczyć w ramach 
RPO, Zarząd przygotował program budowy dróg powiatowych na lata 2009-
2013, który przedstawi na jednej z najbliższych sesjach.   

Dyrektor  ZDP  –  Tomasz  Kieres –  poinformował,  iż  wszystkie 
dokumenty  zostały  udostępnione  zespołowi  kontrolnemu.  Prace  dotyczące 
przygotowania dokumentacji czy studium wykonalności potraktowane zostały 
jako zerowy etap robót tylko prace budowlane potraktowane zostały jako etap 
wykonania poszczególnych zadań.   
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Członek Zarządu – Artur Berus – zwrócił uwagę, iż przed realizacją 
inwestycji  musi  być  etap  “papierkowy”  polegający  na  przygotowaniu 
dokumentacji  tak  wiec  pisanie  etap  realizacji  –  zero,  jest  nieadekwatny  do 
stanu faktycznego.  

Radny Tomasz Kędzierski  – zaznaczył,  iż  jeżeli  Pan Tomasz Kieres 
jako dyrektor ZDP zgodził się, że projekty są na etapie zerowym i to podpisał, 
to jest to problem pana dyrektora Kieresa.  

Dyrektor  - Tomasz Kieres  – dodał, iż mimo etapu, który aktualnie 
realizujemy,  czyli  całej  papierkowej  pracy,  nie  ma  żadnej  gwarancji,  że  te 
zadania zostaną zrealizowane.   

Ad. pkt. 12 Rozpatrzenie i podjęcie uchwał

1)  Skarbnik  Powiatu  –  Alina  Skuza  przedstawiła  projekt  uchwały
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 rok.    

Ponieważ radni nie zgłosili żadnych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 
rok została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 190/XXVII/2008.

2) Starosta – Jerzy Żmijewski przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wprowadzenia zmian w Statucie Powiatu Skarżyskiego.  

Ponieważ radni nie zgłosili żadnych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  Statucie  Powiatu 
Skarżyskiego     została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała  Nr   
191/XXVII/2008.

3)  Wicestarosta  Powiatu  –  Leszek  Lepiarz  przedstawił  projekt 
uchwały  w  sprawie: wyboru  biegłego  rewidenta  do  przeprowadzenia 
badania  sprawozdania  finansowego  za  2008  rok  w  Zespole  Opieki 
Zdrowotnej w Skarżysku-Kamiennej. 

Następnie  przedstawił  protokół  z  posiedzenia  komisji  wyłonionej  do 
przeprowadzenia  postępowania  w  celu  wyboru  biegłego  rewidenta. 
Poinformował, iż wpłynęło 5 ofert. Ze względu na kryterium cenowe, które było 
brane pod uwagę, została wyprana firma Agencja Usług Księgowo - Prawnych 
„Biegli Rewidenci” Sp. z o.o., która złożyła najtańszą ofertę.   
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Radny Jacek Jeżyk – zwrócił uwagę, iż Firma Biegli Rewidenci z Kielc 
od kilku lat przeprowadza badanie sprawozdania finansowego ZOZ, dlatego też 
wyraził  zdanie,  iż  w  świetle  sytuacji  jaka  jest  w  szpitalu,  na  przyszłość 
powinniśmy wybrać inną firmę, a tym samym powinno być inne kryterium niż 
cenowe. 
 

Wicestarosta  –  Leszek  Lepiarz  –  przypomniał,  iż  dwa  lata  temu 
badanie  sprawozdania  finansowego  ZOZ  przeprowadzała  firma  warszawska,
w związku ze zgłaszaną podobną argumentacją.   

Ponieważ radni nie zgłosili innych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała w sprawie: wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 
badania  sprawozdania  finansowego  za  2008  rok  w  Zespole  Opieki 
Zdrowotnej  w  Skarżysku-Kamiennej  została  przyjęta  jednogłośnie
i uzyskała Nr 192/XXVII/2008.

4)  Wicestarosta  –  Leszek  Lepiarz przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  dzierżawy  części 
powierzchni  dachu  budynku  przy  ul.  Konarskiego  20  w  Skarżysku-
Kamiennej na okres 10 lat. 

Ponieważ radni nie zgłosili żadnych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części  powierzchni  dachu  budynku  przy  ul.  Konarskiego  20
w Skarżysku-Kamiennej na okres 10 lat została przyjęta jednogłośnie 
i uzyskała Nr 193/XXVII/2008.

5)  Wicestarosta  –  Leszek  Lepiarz przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie:  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od  przetargu i  zawarcie 
umowy najmu lokalu na czas nieokreślony.

Ponieważ radni nie zgłosili żadnych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  przetargu
i zawarcie umowy najmu lokalu na czas nieokreślony została przyjęta 
jednogłośnie i uzyskała Nr 194/XXVII/2008.
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6) Starosta – Jerzy Żmijewski przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr 134/XX/2008 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 
18  marca  2008r  w  sprawie  określenia  zadań  powiatu  z  zakresu 
rehabilitacji  zawodowej i  społecznej,  na które przeznacza się środki 
Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych
w 2008r.

Poinformował,  iż  Zarząd  przyjął  uwagi  Komisji  Budżetowo-Finansowej
 i prosi o wykreślenie w uzasadnieniu zdania “W celu pełnego wykorzystania 
środków funduszu Rada Powiatu upoważnia Zarząd do dokonywania w ciągu 
roku budżetowego przeniesień środków finansowych pomiędzy poszczególnymi 
zadaniami.” 

Ponieważ radni nie zgłosili żadnych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała w sprawie: zmiany Uchwały Nr 134/XX/2008 Rady Powiatu 
Skarżyskiego  z  dnia  18  marca  2008r  w  sprawie  określenia  zadań 
powiatu  z  zakresu   rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej,  na  które 
przeznacza  się  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych w 2008r. została przyjęta jednogłośnie i uzyskała 
Nr 195/XXVII/2008.

7)  Przewodniczący  Rady poinformował,  iż  kolejny  projekt  uchwały 
dot. odwołania Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu przypomniał, iż odwołanie 
Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu,  zgodnie  z  art.  14  ust.  4  ustawy
o samorządzie powiatowym, następuje na wniosek ¼ ustawowego składu rady. 
Wskazał, iż na jego ręce wpłynął wniosek w sprawie odwołania Pani Bożeny 
Bętkowskiej  z  funkcji  Wiceprzewodniczącego podpisany przez 6 radnych tak 
więc przechodzimy do procedowania w tej sprawie. 

  Poinformował,  iż  w  pierwszej  kolejności  bezwzględną  większością 
głosów,  w  głosowaniu  tajnym,  radni  wypowiedzą  się:  za  bądź  przeciw 
odwołaniu. 

Następnie w zależności od wyników głosowania tajnego, stwierdzonych 
przez Komisję Skrutacyjną, poddamy lub nie poddamy, pod głosowanie jawne 
projekt uchwały, który Państwo Radni otrzymali. Przewodniczący Rady zapytał 
czy są jakieś pytania do przedstawionej procedury. 

Radny  Jacek  Jeżyk –  zaznaczył,  iż  nie  da  się  przejść  nad  tym 
projektem  uchwały  bez  żadnej  refleksji.  Wskazał,  iż  ma  przyjemność 
współpracować z Panią Bożeną Bętkowską ponad 20 lat i jest przekonany, że 
jest  ona  świetnym  prawnikiem  i  fachowcem,  a  jej  wiedza  i  kompetencje 
sprawdziły się na stanowisku Wiceprzewodniczącego Rady. Przypomniał, iż dwa 
lata temu na funkcję Wiceprzewodniczącego wybrana została jednogłośnie. Tak 
więc argumentacja grupy radnych stworzona jest tylko i wyłącznie na poparcie 
wniosku  bez  żadnego  uzasadnienia  merytorycznego.  Podkreślił,  iż  jest  to 
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decyzja  polityczna,  dlatego  też  odwołał  się  do  sumień  radnych  i  poprosił  
o zastanowienie się nad podejmowaną decyzją. 

Radny Krzysztof Ligowski – wskazał, że jest zdziwiony i zniesmaczony 
wnioskiem  o  odwołanie  Pani  Bożeny  Bętkowskiej.   Wskazał,  iż  mniej  był 
zdziwiony  gdy  odwoływano  Janusza  Borowca  z  Przewodniczącego  Komisji 
Rewizyjnej,  gdzie  chodziło  o  kwestie  polityczne.  Dodał,  iż  funkcja 
Wiceprzewodniczących nie ma żadnego władztwa tak więc zawarta we wniosku 
argumentacja nie pasuje. Stwierdził, iż jaka jest większość w Radzie wszyscy 
widzą, tak więc niektórym radnym chodzi chyba o to, aby udowodnić sobie  
i innym, że są na tyle silni by naginać sumienia części radnych. 
 

Przewodniczący  Rady  –  Ireneusz  Syryjczyk –  zaznaczył, 
iż   współpracuje  z  Panią  Bożeną  Bętkowską  od  10  lat  i  wiele  się  od  niej 
nauczył. Dodał, iż jej mądrość wiele mu dały.

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu zaproponował, aby 
skład komisji skrutacyjnej liczył 3 osoby. 

Ponieważ  radni  nie  zgłosili  innych  propozycji  poprosił  o  zgłaszanie 
kandydatów do składu komisji skrutacyjnej. 

Radny Tomasz Kędzierski  – zgłosił Radnego Janusza Kuźduba, który 
wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radny Stanisław Czubak – zgłosił Radnego Jacka Jeżyka, który wyraził 
zgodę na pracę w komisji. 

Radny Michał Jędrys  – zgłosił Radnego Marcina Ożóga, który wyraził 
zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.   

Radna Małgorzata Kwiatkowska – zaproponowała do składu komisji 
skrutacyjnej Radnego Ireneusza Warchałowskiego, który wyraził zgodę.  

Przewodniczący  Rady –  zwrócił  uwagę,  iż  Rada  zdecydowała 
o 3 osobowym składzie komisji skrutacyjnej, tak wiec musimy wybrać 3 z 4 
osób zgłoszonych do składu komisji.   

Radny Tomasz Kędzierski  – w związku z powyższym zgłosił wniosek, 
aby komisja skrutacyjna liczyła 4 osoby. 

Rada  przychyliła  się  do  powyższego  wniosku przyjmując  go 
jednogłośnie. 

Następnie  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład komisji 
skrutacyjnej w osobach: 
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1. Janusz Kuźdub
2. Jacek Jeżyk 
3. Marcin Ożóg 
4. Ireneusz Warchałowski

Skład komisji skrutacyjnej  został przez Radę przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący  ogłosił  10  min  przerwę  w  celu 
ukonstytuowania się komisji oraz przygotowania kart do głosowania. 
 

Po  przerwie  Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  –  Jacek Jeżyk 
rozdał  radnym,  zgodnie  z  listą  obecności,  karty  do  głosowania
i przeprowadzone zostało głosownie przy zachowaniu tajności.  

Następnie  komisja  skrutacyjna  dokonała  przeliczenia  głosów
i sporządziła protokół z przeprowadzonego głosowania. 

Radny  Jacek  Jeżyk –  odczytał  protokół  komisji  skrutacyjnej
z przeprowadzonego głosowania,  stwierdzając iż w głosowaniu udział  wzięło
19 radnych, głosów ważnych oddano 19. 

Za odwołaniem głosowało – 10 radnych 
Przeciw głosowało – 9 radnych     
Głosów wstrzymujących – 0

W  związku  z  powyższymi  wynikami  Przewodniczący  Rady  poddał  po 
głosowanie  jawne  projekt  uchwały  w  sprawie:  odwołania 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Skarżyskiego.

Za przyjęciem uchwały głosowało – 10 radnych 
Przeciw głosowało – 6 radnych
Wstrzymała się od głosu – 1 osoba

Uchwała  w  sprawie:  odwołania  Wiceprzewodniczącego  Rady  
Powiatu  Skarżyskiego  została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała  
Nr 196/XXVII/2008

Ad.pkt.13   Stanowisko  Rady  Powiatu  Skarżyskiego   w  sprawe 
postulowanych  zmian  ustawy  o  samorządzie 
powiatowym.

Starosta – Jerzy Żmijewski – poinformował, iż aktualnie trwają prace 
legislacyjne  dotyczące  nowelizacji  ustawy  o  samorządzie  powiatowym. 
Wskazał,  iż  Prezydent  Inowrocławia  zwrócił  się  do  Związku  Miast  Polskich
z  inicjatywą  nadania  miastom  prezydenckim,  liczącym  powyżej  50  tys. 
mieszkańców, statusu powiatów grodzkich. Następnie przedstawił uzasadnienie 
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tego  apelu,  w  którym  zwrócono  uwagę  min.  na brak  spójnych  działań 
inwestycyjnych  czy  remontowych  w  związku  z  kilkoma  zarządcami  dróg  w 
mieście, ponadto wskazano, iż przystanki autobusowe są własnością powiatu 
natomiast wiaty przystankowe miasta,  podobnie 

Starosta  wyraził  zaniepokojenie  podjętą  na  ten  temat  dyskusją  bez 
jakichkolwiek  konsultacji  z  samorządami  powiatowymi.  Wskazał,  iż   12.11 
odbędzie  się  spotkanie  Związku  Powiatów  Polskich  z  Wiceministrem  – 
Tomaszem Siemoniakiem w celu  uzyskania  więcej  informacji  w tej  kwestii. 
Dodał, iż na tym spotkaniu mają być zaprezentowane stanowiska samorządów 
powiatowych.  

Następnie  przedstawił  projekt  stanowiska  Rady  Powiatu  Skarżyskiego
w sprawie postulowanych zmian ustawy o samorządzie powiatowym.     

/stanowisko w załączeniu/

Radny  Zenon  Nowakowski –  zaproponował  odbycie  spotkania
z naszymi parlamentarzystami, aby zapoznać ich ze stanowiskiem samorządu 
powiatowego.

Rada  przyjęła  przedstawione  stanowisko  przy  1  głosie  – 
wstrzymującym. 

  
Ad. pkt. 14 Zamknięcie sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

Przewodniczący Rady – Ireneusz Syryjczyk poinformował, iż na jego 
ręce wpłynęło pismo z Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, zawiadamiające, 
iż Przewodniczącym Klubu został Radny Michał Jedrys.   

Następnie podziękował radnym oraz gościom za udział w sesji, stwierdził 
iż porządek XXVII sesji został zrealizowany w całości. 

Następnie  poprosił  o  powstanie  z  miejsc  i  zakończył  obrady  poprzez 
wygłoszenie formuły. 

“Zamykam XXVII Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad – 1500

Protokołowała:
Joanna Wężyk                                      Przewodniczący              

                                 Rady Powiatu Skarżyskiego 
                           

             IRENEUSZ SYRYJCZYK
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